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Protokół nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 5 lutego 2019 r. 

 
 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Omówienie Statutu Powiatu Nowosądeckiego. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA otworzył posiedzenie i przywitał 

obecnych. 

W posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji w liczbie 5 członków Komisji oraz 

zaproszeni goście: 

 

Antoni KOSZYK  Wicestarosta Nowosądecki 

Monika DZIEDZINA  Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego 

Marcin DYCZEK  Radca Prawny 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie. 

 

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad  2. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie protokół 

z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie czy zmiana 

w statucie dokonana w 2018 roku, polegająca na wykreśleniu z porządku sesji „interpelacji 

radnych” była zmianą obligatoryjną. 

 

Radca Prawny Marcin DYCZEK wyjaśnił, że inicjatywa zmiany miała na celu dostosowanie do 

przyjętego przez ustawodawcę modelu procedowania nad interpelacjami, który ograniczono 

wyłącznie do interpelacji pisemnych, co w praktyce wiąże się ze skutecznością dokumentu, a nie 

skutecznością samego wystąpienia na sesji. W związku z tym inicjatywa uchwały zmierzała do 

sprecyzowania tego, iż w toku posiedzenia każdej sesji musi się znaleźć informacja o interpelacjach 
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złożonych w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący Rady decyduje o tym, co powinno się 

znaleźć w porządku sesji. Nie ma żadnego zakazu ani nakazu ustnego składania interpelacji. Nie ma 

więc przeszkód, aby obok „sprawozdania z interpelacji w okresie międzysesyjnym” zaistniał punkt 

„interpelacje”.  

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA dodała, że w statucie  cała procedura 

była uregulowana już wcześniej, ustawodawca dopiero teraz uregulował procedurę składania 

interpelacji na piśmie. Paragraf 83 statutu był bardzo rozbudowany i określał całą ścieżkę składania 

interpelacji. Interpelacje międzysesyjne do momentu zmiany się gubiły, nie były nigdzie widoczne.  

 

Radca Prawny Marcin DYCZEK dodał, że zamierzeniem wprowadzonej zmiany było 

ujednolicenie i upublicznienie wszystkich interpelacji, w tym także międzysesyjnych.  

 

Członek Komisji Franciszek KANTOR zapytał, gdzie jest zapis, określający kiedy starosta na 

sesji powinien odnieść do interpelacji. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że jest to decyzja 

Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zapytał, czy w informacji 

o złożonych interpelacjach międzysesyjnych mieści się także odpowiedź na interpelację.  

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że jest to uzależnione od 

decyzji Przewodniczącego Rady. Poinformowała, że ustawodawca literalnie określił, co ma 

zawierać interpelacja.  

 

Radca Prawny Marcin DYCZEK dodał, że informacja o złożonych interpelacjach powinna 

zawierać informację o złożeniu interpelacji, udzielonych odpowiedziach i zachowanych terminach. 

 

Wicestarosta Nowosądecki Antoni KOSZYK zaznaczył, że przekazywana informacja musi być 

zwięzła, aby nie doprowadzić do odczytywanie obszernych odpowiedzi w całości. 

 

Członek Komisji Stanisław SUŁKOWSKI powiedział, że Radnym należy zagwarantować głos 

i nie można go w żaden sposób ograniczać.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI zaproponował, aby 

wprowadzić do statutu punkt „interpelacje radnych”.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod glosowanie wniosek 

o wprowadzenie w §73 ust. 5 Statutu Powiatu Nowosądeckiego punktu 4. pod nazwą: „interpelacje 

radnych” (z zachowaniem kolejnej numeracji dla pozostałych punktów). 

 

Za było 4 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie czy zawarte 

w statucie zapisy odnoszące się do zasad zmian w porządku obrad Sesji wynikają z przepisów 

określonych przez ustawodawcę. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że zapis ten zawsze 

widniał w statucie, a kwestia ta została jedynie uporządkowana.  
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Członek Komisji Franciszek KANTOR zadał pytanie czy w statucie została uregulowana kwestia 

ilości członków Zarządu Powiatu Nowosądeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA wyjaśnił, że zmiana dotycząca 

ilości członków Zarządu została podjęta uchwałą Rady Powiatu Nowosądeckiego w dniu 

22 listopada 2018 r.  

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że trzeci członek Zarządu 

został wybrany po uprawomocnieniu się uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie dotyczące raportu 

o stanie powiatu, jaki Zarząd składa do 31 maja każdego roku, zwracając uwagę na formę i sposób 

jego tworzenia. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że jest to część 

przyjmowanego absolutorium.  

 

Radca Prawny Marcin DYCZEK zasugerował opracowanie zasad sporządzania raportu o stanie 

powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod glosowanie wniosek 

o dokonanie przez Radcę Prawnego analizy kwestii opracowania raportu o stanie powiatu oraz 

przygotowanie projektu uchwały określającej szczegółowe wymogi dotyczące raportu. 

 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zwrócił się do członków Komisji 

z pytaniem, dotyczącym wyboru statutu jednostki, który zostanie poddany analizie przez Komisję. 

Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie zadecydowali, że statut ten zostanie wybrany na 

następnym posiedzeniu Komisji. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA podziękował wszystkim 

przybyłem za udział i zakończył posiedzenie. 

  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Statutowej RPN 

 

Tadeusz Zaremba 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Pasiut 
 


